

Program options	Google Workspace Referral Programme	Google Workspace Affiliate Programme
Programme basics		
Referrer commissions (United Arab Emirates)	Business Starter: 8 USD, Business Standard: 15 USD or Business Plus: 23 USD per user	Baseline rates vary by plan and customer country – find the current commission rates by country here
Max. users awarded per account	100 users	300 users
Max. users awarded per calendar year	200 users* (regardless of plan type)	No limit
Other monetary incentives	No	Yes
Customer pay period for Google Workspace account to be eligible for commission	90 days	60 days
Customer offers	10% off first year - Max. 100 promotion codes granted per calendar year	Variety of exclusive campaign-based offers and promotions -- No limit on number of customer redemptions
Participation details		
Programme sign up	Sign up directly with Google	1. Create C.J affiliate account 2. Apply for Google Workspace Affiliate Programme Acceptance contingent on meeting quality and content Standards
Account management	No	1:1 publisher management and support
Reporting and tracking	Monthly dashboard summary emails	Live dashboard to track referral and payment status, offers and more

‘Account’: A domain or company that you referred (name@yourbiz.com). Each domain that you refer counts as one account.

‘User’: The individual users within each Google Workspace account (i.e. associated with the same domain). For example, name1@yourbiz.com is one user, and name2@yourbiz.com is the second user.

**200 users are counted based on the date that referrals become eligible for commission payment. (For example, if a referral is made in November of 2020 for one Google Workspace account with five users, and that referred Google Workspace account becomes eligible for commission in February of 2021, then five users are counted towards the 2021 limit.)*

برنامج الشركاء التابعين في Google Workspace	برنامج الإحالة في Google Workspace	خيارات البرنامج
أساسيات البرنامج		
تختلف مبالغ العمولات الأساسية حسب الخطة وبلد إقامة العميل. يمكنك الاطلاع على العمولات الحالية حسب البلد هنا .	Business Starter: 8 دولار أمريكي أو Business Standard: 15 دولار أمريكي أو Business Plus: 23 دولار أمريكي لكل مستخدم	عمولات المُحيل (الإمارات العربية المتحدة)
300 مستخدم	100 مستخدم	الحد الأقصى لعدد المستخدمين الذين يحصلون على عمولة لكل حساب
بلا حدود	200 مستخدم* (بصرف النظر عن نوع الخطة)	الحد الأقصى لعدد المستخدمين الذين يحصلون على عمولة لكل سنة تقويمية
نعم	لا	الحوافز المالية الأخرى
60 يوماً	90 يوماً	الفترة المتاحة للعميل لدفع اشتراك حساب Google Workspace ليكون مؤهلاً للحصول على العمولة
مجموعة متنوعة من العروض المستندة إلى الحملات والعروض الترويجية الحصرية -- ما من حد أقصى على عمليات تحصيل القيمة المتوفرة للعميل	خصم بنسبة 10% للسنة الأولى - رموز ترويجية بحد أقصى 100 رمز يتم منحهم لكل سنة تقويمية	العروض المتاحة للعميل
تفاصيل المشاركة		
1. إنشاء حساب CJ Affiliate 2. التقدّم بطلب اشتراك في برنامج الشركاء التابعين في Google Workspace القبول مشروط باستيفاء معايير الجودة والمحتوى	الاشتراك مباشرة من خلال Google	الاشتراك في البرنامج
إدارة ودعم مباشر من الناشر	لا	إدارة الحساب
لوحة بيانات مباشرة لتتبع حالة الإحالة والدفع والعروض وغير ذلك	رسائل إلكترونية شهرية لعرض ملخص لوحة البيانات	إعداد التقارير والتتبع

"الحساب": هو النطاق أو الشركة التي تحيل إليها (name@yourbiz.com). ويتم احتساب كل نطاق تحيل إليه كحساب واحد.

"المستخدم": هم المستخدمون الفرديون في كل حساب على Google Workspace (أي المستخدمين المرتبطين بالنطاق نفسه). على سبيل المثال، name1@yourbiz.com هو المستخدم الأول، و name2@yourbiz.com هو المستخدم الثاني.

*يتم احتساب عدد المستخدمين البالغ 200 مستخدم بناءً على التاريخ الذي تصبح فيه الإحالات مؤهلة للحصول على العمولة. (على سبيل المثال: إذا تم إجراء إحالة في تشرين الثاني (نوفمبر) 2020 من حساب Google Workspace واحد يضم 5 مستخدمين، وأصبح حساب المحيل مؤهلاً للحصول على العمولة في شباط (فبراير) 2021، سيتم في هذه الحالة احتساب 5 مستخدمين ضمن الحد المخصص لعدد المستخدمين في 2021).